

## Referat fra bestyrelsesmøde

Tid: Tirsdag 12. september 2023 fra 18.30-20.00

Deltagere: Steen Veile, Anja Fjorback, Lasse Eskildsen, Louise Clara Enevoldsen, Emilie Molberg og Jakob Ljungberg

Afbud:

Referent: Jakob Ljungberg

### 1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt. Oversigten over emner til drøftelse nedenfor opdateres løbende.

### 2. Håndtering af uønsket adfærd (konkret person) (Steen)

Steen orienterede om flere episoder fra konkret person, der er negativ og omtaler flere i meget dårlige vendinger.

Det blev aftalt, at Steen og Louise snarest muligt taler med den pågældende. Den pågældende inviteres til at tage en anden med til samtalen.

### 3. Planlægning af kommende staldmøde

Mulige emner:

- Status på Nadia/Lotta
- Hvad bestyrelsen vil på kort sigt og lang sigt
- Igangværende projekter
- Give ordet frit

Staldmøde planlægges til den første torsdag i lige måneder, næste gang 5. oktober 2023. Mødet er fra 17.00-18.00 med mulighed for efterfølgende fælles spisning fra 18.00-19.00.

Jakob tager ansvaret for planlægning.

### 4. Overdragelse af økonomi (Steen)

Steen og Louise berettede om møde med Lene, hvor Lea også deltog.

Der er fortsat problemer med at få adgang til vores konti i Djurslands Bank, da Lene skulle have slettet sin adgang til foreningsportalen Unioo. Jakob taler med banken.

Steen og Louise oplyste, at Lene meddeler, at hun ikke ønsker at udlevere hendes gamle informationer, filer m.v. Jakob kontakter Lene.

### 5. Vinter og sommerfolde (Anja)

Anja og Louise har styr på det.

### 6. Konkrete opgaver

- a) Vedligeholdelse af høladen (Lasse)

- b) Høposer (Lasse)
- c) Reparation af dræn på udendørsbane og afretning af dræn (Louise)
- d) Afretning af vejen op fra Møllevvej til stalden (Mads har fået tilbud på 30.000 kr. eks. moms.)

Lasse vedligeholder en oversigt over vedligeholdelsesønsker, hvor nye ønsker kan anføres.

Ad a) Lasse oplyser, at høladens tag skal repareres. Lasse har kontakt til en, der formentlig kan hjælpe, evt. til en billig pris.

Ad b) Lasse har rundsendt spørgeskema. Der er overvejende opbakning til at fortsætte (80 %). Vi kører videre til og med oktober måned.

Ad c) Lasse oplyser, at der er aftalt en drøftelse med entreprenøren om de overgravede dræn.

Ad d) Afventer for nu, da der ikke er klarhed over hvor mange midler der er til rådighed.

## **7. Næste møde**

Næste møde blev aftalt til tirsdag 26. september fra 18.30-20.15. Anja har afbud.

## **8. Eventuelt**

Intet at bemærke.

### **Liste over emner til senere drøftelse/afklaring:**

- Status på multibane
- Status på hal 2
- Staldformand på de enkelte staldhold
- Status på Nadia/Lotta
- Status ny rideskolelærer
- Vanding af hal/bane
- El-oplader på Hiri
- Styling af Facebook-sider og hjemmeside
- Pris på facilitetskort / 1 måned = 1.000, - hvilket er meget dyrt ift. andre klubber
- Hvornår skal hestene overgå til vinterfold (Ormekur – Maja?)
- Heste der ikke fungerer i rideskolen, hvad skal vi gøre ved dette? – Mulig udskiftning
- Ekstra muld til elevhestene, hvem skal have besked om dette?
- Det er en regel et sted om at parter ikke må longere. Kan dette ikke ændre til at nogle må?
- Drøfte om arbejdsdag og stævne skal ligge i samme måned?
- Svært at tiltrække parter grundet arbejdsmængden – Evt. staldhold om lørdagen?
- Brug af pisk
- Evt. besøg af Rikke TD og dommer, repræsentant for DRF ift reglement
- Hiris mission, vision og værdier
- Feedback til bestyrelsen – til stedet generelt – HIRI
- Mulighederne for at have trailere stående
- Opdatering af vedtægterne
- Gennemgang af kontingenter/prisstrukturer

- Gennemgang af arbejdsopgaver ifm. opstaldning og part, herunder staldvagter
- Offentliggørelse af referater fra bestyrelsesmøder
- Vi skal have styr på GDPR - opbevaring og behandling af data
- Hvordan har vi det her - hvad skal vi gøre mere af?
- Græsslåning